
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 308

Kan ministeren bekræfte, at der er en af de tre banker, der har administreret bankordnin-

gen indtil 2015, hvor der ikke er nogen bestemmelse om hæftelse i den aftale, der er ind-

gået mellem Skatteministeriet og den pågældende bank?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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